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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Община Стара Загора и Регионално управление на образованието, с подкрепата на Център за подкрепа за
личностно развитие - Стара Загора, Търговско-промишлена палата - Стара Загора и други партньори организират
10-ата Областна панорама на професионалното образование и кариерното ориентиране 2022 г. Традиционно
събитието се провежда през пролетта на голяма площ, където се срещат кандидат-гимназисти, т... 

Над 700 бизнес проекта са подкрепени от Общинския гаранционен фонд за малките и средните предприятия,
съобщи управителят на Фонда Николай Ценков по време на форум "Инвеститори, стартъпи, администрация:
ефективно взаимодействие" в Българската търговско промишлена палата (БТПП). Събитието е организирано от
Съвета по инвестиции при БТПП и Софийската агенция за приватизация и инвестиции (СОАПИ). Целта... 

Той ще бъде въведен за всички физически стокиПродуктите в ЕС ще имат цифров паспорт, след като европейското
представителство на международна организация с нестопанска цел, която разработва и поддържа най-широко
използваните стандарти за веригите на доставка - GS1, приветства предложението за Регламент за устойчиви
продукти, прието на 30 март 2022 г. от Европейската комисия. То се публикува в рамки... 

Откриване на 11 април 2022 г., 17 часа, БТПП На 11 април Офелия Цветанова ще открие за втори път във фоайето
на Българската търговско-промишлена палата в София изложба картини, която включва творби върху коприна и
акрил. Застъпени са теми от природата, представени са някои знакови български обекта – манастири и църкви,
цветни композиции и абстракции. Офелия Цветанова е родена и живее в София, ик... 

Заглавие: Партньорство за провеждането на 10-та Областна панорама на професионалното образование и
кариерното ориентиране 2022 г.
Дата: 06.04.2022 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Над 700 бизнес проекта са подкрепени от Общинския гаранционен фонд за малките и средните
предприятия
Дата: 06.04.2022 16:59
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Продуктите в ЕС ще имат цифров паспорт
Дата: 06.04.2022 14:54
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: "ОТБЛЯСЪЦИ" - изложба на Офелия Цветанова
Дата: 07.04.2022 09:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Инвестиционен форум в БТПП очерта възможности за финансиране на бизнеса

https://www.chambersz.com/partniorstvo-za-provejdaneto-na-10-ta-oblastna-panorama-na-profesionalnoto-obrazovanie-i-kariernoto-orientirane-2022-g-47449
https://www.bta.bg/bg/news/economy/247580-nad-700-biznes-proekta-sa-podkrepeni-ot-obshtinskiya-garantsionen-fond-za-malkit
https://business.dir.bg/ikonomika/produktite-v-es-shte-imat-tsifrov-pasport
https://www.bcci.bg/news/18667
https://www.bcci.bg/news/18669


Нови инвестиционни решения за МСП и стартиращи компании В БТПП се проведе хибриден форум "Инвеститори,
стартъпи, администрация, ефективно взаимодействие", организиран от Съвета по инвестиции при Палатата и
Столичната общинска агенция за приватизация и инвестиции (СОАПИ). Целта на форума бе да се представят
възможности за финансиране и инвестиции за стартиращи компании; продукти и програми за фин... 

снимка: ПР Дефрагментиран български колаген и розово масло са в основата на иновативната формула
Станислава Павлова е българката, която активно въвежда у нас clean beauty културата. Със своя бранд за
козметика SHIMANI, тя отговаря на абсолютните световни стандарти. Концепцията предполага избор на съставки,
които не са токсични за кожата, а я подхранват по естествен начин. Причината за появата на д... 

Новото издание на EIT Jumpstarter, една от най-добре познатите европейски предакселераторски програми, е
вече отворена. Кандидатите могат да представят своите иновативни идеи в седем тематични категории. Освен
здравеопазване, екипите могат да кандидатстват в категориите суровини, храни, енергетика, производство, градска
мобилност, нов европейски Баухаус. Заявки могат да се изпращат до 10 април, съ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

"Посочените неща в Плана за възстановяване и устойчивост за дигитализация, за енергиен преход, за по-
конкурентен пазар на труда и реформи в съдебната система не са нови. Сега обаче има ясно условие – ако
направим тези неща, ще получим финансиране", коментира в ефира на Нова телевизия икономистът Лъчезар
Богданов. "Планът вече не е за възстановяване, а за устойчивост. От кризата, предизвикана от CO... 

Председателят на Европейската комисия Урсула фон дер Лайен пристигна на официална визита у нас. Поводът -
Планът за възстановяване на България. Предвидена е среща с премиера Кирил Петков, както и съвместна
пресконференция, на която Фон дер Лайен ще представи одобрението на българската сметка. "Посочените неща в
Плана за възстановяване и устойчивост за дигитализация, за енергиен преход, за по-конк... 

Естер Джордж, президент на Фед КанзасНарекохте Фед премерен и предпазлив в решенията си. Това означава
ли, че ще бъдете против големи движения засега? Против увеличението с 50 базисни пункта на заседанието на 4
май? Смятам, че за премахването на облекченията, имаме на разположение два инструмента. Имаме
краткосрочни лихви и много голям баланс, които засягат обема стимули за икономиката. Ще мислим ... 

Дата: 07.04.2022 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Българка създаде уникален clean beauty бранд
Дата: 07.04.2022 13:05
Медия: Мика

Заглавие: До 10 април може да се кандидатства по европейска предакселераторска програма
Дата: 07.04.2022 09:49
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Лъчезар Богданов: Планът вече не е за възстановяване, а за устойчивост
Дата: 07.04.2022 08:04
Медия: Новини.бг

Заглавие: ПЛАНЪТ ЗА ВЪЗСТАНОВЯВАНЕ: Как ще бъдат похарчени милиардите от Европа?
Дата: 07.04.2022 08:02
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Джордж от Фед: Политиката трябва да се промени
Дата: 06.04.2022 16:20
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Завод за преработка на кожи по немски образец е поредното предизвикателство на Тракийския

https://mikamagazine.com/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%BA%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D0%B4%D0%B5-%D1%83%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D0%BD-clean-beauty-%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B4/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/247787-do-10-april-mozhe-da-se-kandidatstva-po-evropeyska-predakseleratorska-programa
https://novini.bg/bylgariya/ikonomika/713136
https://nova.bg/news/view/2022/04/07/364200/%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D1%89%D0%B5-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D1%85%D0%B0%D1%80%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%B0%D1%80%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0/
https://www.bloombergtv.bg/a/35-bloomberg-world/105197-dzhordzh-ot-fed-politikata-tryabva-da-se-promeni
https://agro.bg/novini/nauka-i-obrazovanie/zavod-za-prerabotka-na-kozhi-po-nemski-obrazets-e-porednoto-predizvikatelstvo-na-trakiyskiya-universitet/


Амбициозният проект може да се осъществи с участието на Факултета по техника и технологии в Ямбол към
Тракийския университет и специалистите на FILK институт Да се изгради в Ямбол завод за преработка на кожи от
едър и дребен рогат добитък - тази идея на Ректора на Тракийския университет доц. д-р Добри Ярков бе обсъдена
по време на посещението в провинция Саксония, във FILK Фрайбург изследователски... 

В публикацията "Войната в Украйна увеличава несигурността" Агенцията за икономическо развитие на Германия
— Germany Trade & Invest (GTAI), информира за увеличаването на рисковете за българския икономически растеж.
Те засягат веригите за доставки, туризма, енергийния сектор и инфлацията, съобщиха от Германо-българската
индустриално-търговска камара (ГБИТК) в последния брой н... 

Храни и оборудване в едно - това е "Alimentaria & Hostelco 2022", които тази година представят заедно цялата
палитра на хранително-вкусовия сектор от кетъринга до кулинарната индустрия в панаирното градче в Барселона,
Испания. Това съобщиха от Българската стопанска камара, цитирайки Съюза на преработвателите на плодове и
зеленчуци (СППЗ). Месо, млечни, хранителни продукти, закуски и сладкиши, ... 

Рисковете са много - от енергията, през туризма и доставките до инфлациятаВ публикацията "Войната в Украйна
увеличава несигурността" Агенцията за икономическо развитие на Германия - Germany Trade & Invest (GTAI),
информира за увеличаването на рисковете за българския икономически растеж. Те засягат веригите за доставки,
туризма, енергийния сектор и инфлацията, съобщиха от Германо-българската ин... 

Това е един от най-зелените планове, които сме одобрили досега, подчерта председателят на ЕК Урсула фон дер
Лайенсн: ЕК Европейската комисия даде положителна оценка на плана на България за възстановяване и
устойчивост. Това е важна стъпка, която създава условия ЕС да отпусне 6,3 милиарда евро под формата на
безвъзмездни средства. Това финансиране ще подпомогне изпълнението на решителните мерки за ... 

Оборотът на Българска фондова борса (БФБ) се увеличи 5,56 пъти на годишна база до 172 млн. лв. през март 2022
г. спрямо 31 млн. лв. през същия месец на миналата година.Причината е в големите сделки с книжа на "ЧЕЗ
Разпределение" и "ЧЕЗ Електро" за съответно 62 млн. и 39 млн. лв. Съответно посредниците с голям оборот на
"Основен пазар" са "Банка ДСК" със 101 млн. лв. (колкото сделките за двете енер... 

университет
Дата: 07.04.2022 11:28
Медия: АГРО.БГ

Заглавие: Увеличават се рисковете за българския икономически растеж, предупреждава Агенцията за
икономическо развитие на Германия
Дата: 07.04.2022 11:12
Медия: Вестник Земя

Заглавие: Български храни на изложение в Барселона
Дата: 07.04.2022 07:15
Медия: Economynews

Заглавие: Германия: Увеличават се рисковете пред българския икономически растеж
Дата: 07.04.2022 06:37
Медия: Клуб Z

Заглавие: ЕК одобри Плана за възстановяване на България в размер на 6,3 млрд. евро
Дата: 07.04.2022 12:03
Медия: Economy

Заглавие: Оборотът на БФБ се увеличи близо 6 пъти на годишна база до 172 млн. лв. през март
Дата: 07.04.2022 11:51
Медия: Moitepari.bg

Заглавие: Урсула фон дер Лайен: България трябва да извърши реформи и тогава ще получи плащане
Дата: 07.04.2022 11:43

https://zemianews.bg/index.php/ikonomika-3/97823-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D1%81%D0%B5-%D1%80%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%B6-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B0%D0%B3%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F.html
http://www.economynews.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%85%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B2-%D0%B1%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%B5%D0%BB%D0%BE%D0%BD%D0%B0-news103478.html
https://www.clubz.bg/126432-germaniya_uvelichavat_se_riskovete_pred_balgarskiya_ikonomicheski_rastezh
https://www.economy.bg/bulgaria/view/50350/EK-odobri-Plana-za-vyzstanovyavane-na-Bylgariya-v-razmer-na-63-mlrd-evro
https://www.moitepari.bg/spravochnik/art/financialnews/oborotut_na_bfb_se_u%7E90d45243-5d61-43f9-9dc6-7117f3ea475a/
http://agroplovdiv.bg/81350/%D1%83%D1%80%D1%81%D1%83%D0%BB%D0%B0-%D1%84%D0%BE%D0%BD-%D0%B4%D0%B5%D1%80-%D0%BB%D0%B0%D0%B9%D0%B5%D0%BD-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D0%B4/


Вашият План за възстановяване и устойчивост е прекрасен, а реформите трябва да започнат от
антикорупционната комисия и главния прокурор, каза председателят на Европейската комисия Снимка на БГНЕС
"Вие трябва да извършите реформи и тогава ще получите плащане". Това каза на съвместна пресконференция с
премиера Кирил Петков председателят на Европейската комисия (ЕК) Урсула фон дер Лайен. Тя пристигна... 

"Управляващата коалиция се управлява през мобилните телефони". Това заяви бившият служебен премиер и
военен министър Стефан Янев. Той подчерта, че в самата коалиция механизмите за взаимодействие не работят.
Според бившият служебен премиер изгонването на посланичката на Русия у нас Елеонора Митрофанова е крайна
мярка: "Никой посланик няма право да се меси във вътрешните работи на една държава. Въп... 

- Ще има ли победители в тази война, или всички ще са губещи? - До военна победа едва ли ще се стигне. Губещи
ще са на първо място Украйна и Русия. Заедно с Европа като цяло. Които ще трябва да мобилизират огромен
финансов и материален ресурс за възстановяване, както и политически и военен - за взаимно сдържане в
условията на остра конфронтация. Действително в геополитически план САЩ и Китай биха... 

В опит да промени стереотипните нагласи в обществото, да насърчи равенството между половете и да стимулира
професионалното развитие на жените в бизнеса, Русенският университет, в партньорство с Американското
посолство у нас, стартира инициативата Академия за жени предприемачи (Academy for Women Entrepreneurs –
AWE). Концепцията за създаване на тази академия е разработена от Бюрото за образование и... 

Правителството прие актуализираната версия на националния План за възстановяване и устойчивост. Средствата,
които ще получим, са огромен шанс България да трансформира икономиката и обществото си в модерно
европейско общество, заяви вицепремиерът по еврофондовете и министър на финансите Асен Василев след
заседанието на кабинета. ПВУ е на обща стойност 13 520 565 000 лева, от които националното съфи... 

Енергийният гигант "Шел" обяви, че излизането на компанията от Русия заради инвазията в Украйна ще ѝ струва
около 5 млрд. долара заради обезценка или пълна загуба на активи, съобщава АФП. Същевременно базираната в
Лондон компания заяви, че ще изпълни договорите си за купуване на суровини от Русия, сключени преди началато
на инвазията в Украйна. В края на февруари "Шел" обяви, че ще продаде дялове... 

Медия: Агро Пловдив

Заглавие: Стефан Янев: Управляващата коалиция се управлява през мобилните телефони
Дата: 07.04.2022 14:08
Медия: Днес+

Заглавие: Любомир Кючуков, дипломат: С рубли ще купуваме по-скъп газ, Европа не може без руски доставки
Дата: 07.04.2022 13:45
Медия: Марица

Заглавие: За първи път в Русе се провежда Академия за жени предприемачи
Дата: 07.04.2022 13:22
Медия: Русе инфо

Заглавие: 4 млрд. лв. за 2022 за старт на заложени в ПВУ проекти
Дата: 07.04.2022 15:03
Медия: Градът.bg

Заглавие: Шел оценява загубите от изтеглянето си от Русия на около 5 млрд. долара
Дата: 07.04.2022 14:55
Медия: Скандал

Заглавие: Урсула фон дер Лайен се запозна с проекти на иновативни български фирми
Дата: 07.04.2022 14:33
Медия: Economy

https://dnesplus.bg/bulgaria/stefan-yanev-upravlyavashtata-koalitsia-se-upravlyava-prez-mobilnite-telefoni_1074062
https://www.marica.bg/samo-v-marica/intervyuta/lyubomir-kyuchukov-diplomat-s-rubli-shte-kupuvame-po-skap-gaz-evropa-ne-moje-bez-ruski-dostavki
https://rousse.info/%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%8A%D1%82-%D0%B2-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0-%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%BC%D0%B8/
https://gradat.bg/infrastruktura/4-mlrd-lv-za-2022-za-start-na-zalozheni-v-pvu-proekti
https://www.skandal.bg/news/16493325286317/shel-otsenyava-zagubite-ot-izteglyaneto-si-ot-rusiya-na-okolo-5-mlrd-dolara
https://www.economy.bg/business/view/50353/Ursula-fon-der-Lajen-se-zapozna-s-proekti-na-inovativni-bylgarski-firmi


Председателят на ЕК се срещна с проф. Мартин Вечев и инж. Борислав Петров от Института за компютърни науки,
изкуствен интелект и технологии, и с представители на Dronamics, Endurosat и Payhawkсн: МС Премиерът Кирил
Петков и председателят на ЕК Урсула фон дер Лайен посетиха Софийския университет "Св. Климент Охридски",
който е един от бенефициентите по Плана за възстановяване и устойчивост. По лин... 

Преминаването от конвенционално към биологично земеделие не е трудно, твърди председателят на
Националната асоциация за биологична растителна защита, органични торове и иновативни технологии – Г-н
Петков, какво породи необходимостта от създаването на тази нова организация? Почти от две години имаме
сериозни затруднения при вноса, регистрацията и реализацията на препарати за растителна защита от б... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Правителството определи заместник-министъра на здравеопазването Любомир Бакаливанов за член на
Надзорния съвет на Националния осигурителен институт. Той ще замени досегашния представител на
министерството Георги Йорданов. По закон надзорът се състои от по един представител на всяка от национално
представителните организации на работодателите и синдикатите и равен на тях брой членове, определени от... 

Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК)съвместно с Фондация "Конрад Аденауер"
представи изследване за структурата и перспективите за развитие на българската фармацевтична индустрия,
изготвено от Института за икономическа политика (ИИП). 

Във Великобритания фирмата Octopus Energy реши да раздава електрически отопляеми одеяла на хората, след
като се повишиха цените за отоплениеТова съобщава The Sun. Според изданието ще бъдат предоставени одеяла
с електрическо отопление на онези граждани, които изпитват финансови затруднения. Миналата седмица цените
за отопление достигнаха най-високите си стойности в страната, като средната годишна с... 

Основната причина да настояваме за ратифицирането на Конвенция 154 на МОТ е произтичащото от нея
задължение на държавата да насърчава колективното трудово договаряне. Именно това е същественото, което
липсва в българското законодателството към настоящия момент. Това каза днес президентът на КНСБ на
конференция, посветена на тенденциите и начините за правилно и своевременно ратифициране на Конвенци... 

Заглавие: Божидар Петков: През последните години напредъкът в биологичната растителна защита и
органичното торене е невероятен
Дата: 07.04.2022 14:31
Медия: AgroTV

Заглавие: Правителството одобри промяна в Надзорния съвет на НОИ
Дата: 06.04.2022 16:28
Медия: 3е-news

Заглавие: Ново проучване анализира потенциала на България да стане "аптеката на Европа"
Дата: 07.04.2022 10:11
Медия: Industry Info

Заглавие: Във Великобритания раздават електрически одеяла заради високите цени на отоплението
Дата: 06.04.2022 09:52
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Пламен Димитров: Конвенция 154 на МОТ изисква държавата да насърчава колективното трудово
договаряне
Дата: 06.04.2022 16:21
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: Известни са победителите в Наградите за отговорен бизнес 2021
Дата: 07.04.2022 14:24
Медия: Българско национално радио

https://agrotv.bg/2022/04/07/%D0%B1%D0%BE%D0%B6%D0%B8%D0%B4%D0%B0%D1%80-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD/
https://3e-news.net/bg/a/view/32283/pravitelstvoto-odobri-promjana-v-nadzornija-syvet-na-noi
http://industryinfo.bg/article/29409-novo-prouchvane-analizira-potenciala-na-balgariia-da-stane-aptekata-na-evropa-
https://www.cash.bg/articles/11123/vav-velikobritaniya-razdavat-elektricheski-odeyala-zaradi-visokite-ceni-na-otoplenieto
https://knsb-bg.org/index.php/2022/04/06/plamen-dimitrov-konvencziya-154-na-mot-zadalzhava-darzhavata-da-nasarchava-kolektivnoto-trudovo-dogovaryane/
https://bnr.bg/post/101628543


София, 6 април 2022 г. – На официална церемония на 5 април 2022 г. в хотел "Балкан" Българският форум на
бизнес лидерите (БФБЛ) обяви победителите в своите Годишни награди за отговорен бизнес 2021. Над 100
инициативи с кауза се състезаваха в седемте категории на най-авторитетния национален конкурс за корпоративна
социална отговорност и устойчиво развитие, който се провежда за 19-а година под мотот... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Рисковете засягат веригите за доставки, туризма, енергийния сектор и инфлацията, съобщиха от Германо-
българската индустриално-търговска камараВ публикацията "Войната в Украйна увеличава несигурността"
Агенцията за икономическо развитие на Германия - Germany Trade & Invest (GTAI), информира за увеличаването
на рисковете за българския икономически растеж. Те засягат веригите за доставки, туризма... 

Украинският външен министър Дмитро Кулеба заяви днес при пристигането си за участие в заседанието на
външните министри на страните от НАТО в Брюксел, че идва със задачата да осигури на своята страна само три
неща - оръжия, оръжия, оръжия. Уверени сме, че най-добрата помощ за Украйна е да се достави всичко нужно за
победа над руската войска, за да се предотврати разпространението на войната. Украи... 

ЕК дава зелена светлина на Националния план за възстановяване и устойчивост. Това потвърди пред журналисти
в Министерския съвет Урсула фон дер Лайен, председател на Европейската комисия, която е на посещение у нас.
"Благодаря за топлото посрещане. Това е началото на деня и очаквам посещението в СУ "Св. Климент Охридски".
Знам, че това е мястото, където са върховите постижения на България. Говорихм... 

В оценката на Комисията се констатира, че планът на България посвещава 59% от общия размер на отпуснатите
средства за мерки в подкрепа на целите в областта на климатаБългарският план за възстановяване и устойчивост
отговаря на много сериозните изисквания и условия и съчетава зеления преход с реформи. Това обяви
председателят на Европейската комисия Урсула фон дер Лайен по време на пресконференцият... 

Днес Планът за устойчивост и възстановяване на България бе одобрен от Европейската комисия. Финалната
версия на документа бе връщена от председателя на ЕК Урсула фон дер Лайен на премиера Кирил Петков.
Публикуваме нейното изявления минути в Министерския съвет. Скъпи Кирил, благодаря за топлото посрещане.
Това е началото на деня, с нетърпение очаквам нашето посещение в Софийския университет. Знам, ... 

Заглавие: Germany Trade & Invest (GTAI), информира за увеличаването на рисковете за българския
икономически растеж
Дата: 07.04.2022 10:39
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Кулеба: Украйна има нужда от три неща - оръжия, оръжия, оръжия
Дата: 07.04.2022 12:05
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Фон дер Лайен: Българският план е изключително добър, той е един от "най-зелените" в ЕС
Дата: 07.04.2022 12:05
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Три пъти повече ВЕИ, въздушни линейки и батерии: ЕК одобри Плана за възстановяване на България
Дата: 07.04.2022 11:45
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Планът адресира и недостатъците в здравеопазването
Дата: 07.04.2022 11:41
Медия: Clinica.bg

Заглавие: Бивш голяма клечка в България пише писмо на Путин
Дата: 07.04.2022 14:34
Медия: Frog news

https://zonanews.bg/ikonomika/germany-trade-invest-gtai-informira-za-uvelichavaneto-na-riskovete-za-balgarskiya-ikonomicheski-rastezh
https://www.mediapool.bg/kuleba-ukraina-ima-nuzhda-ot-tri-neshta---orazhiya-orazhiya-orazhiya-news334288.html
https://kmeta.bg/%D1%84%D0%BE%D0%BD-%D0%B4%D0%B5%D1%80-%D0%BB%D0%B0%D0%B9%D0%B5%D0%BD-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD-%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D0%BA%D0%BB%D1%8E/
https://www.bloombergtv.bg/a/9-bulgaria/105225-tri-pati-poveche-vei-vazdushni-lineyki-i-baterii-ek-odobri-plana-za-vazstanovyavane-na-balgariya
https://clinica.bg/20445-Planyt-adresira-i-nedostatycite-v-zdraveopazvaneto
https://www.frognews.bg/novini/bivsh-goliama-klechka-balgariia-pishe-pismo-tovarisht-putin.html


Особое внимание отделяме на Кирил Петков и Асен Василев – ясно защо. Вторият тези дни за пореден път
доказа, че е агент на Запада. Този негодник, който нито е бил в казармата, нито дори агент на Вашите служби –
Господ здраве да им дава, - се изказва абсолютно неподготвен. И открито зове за изгонването на тов.
Митрофанова, заради нейни критики на властите в София. Кстати, напълно заслужени, коректн... 

В полза на държавата се отнема незаконно придобито имущество на обща стойност от 4 548 196, 23 лв., съобщиха
от пресцентъра на Комисията за противодействия на корупцията и отнемане на незаконно придобито имущество
(КПКОНПИ). Имуществото се отнема по искове на антикорупционната комисия, уважени от съдилища в страната. С
Решение на Окръжния съд (ОС) в Русе се отнема имущество в размер на 3 901 017 л... 

Заплашеният с убийство прокурор е Ангел Кънев, съобщи NOVA. Предполага се, че бивш служител на МВР е автор
на заплахата. Кънев е наблюдаващ по делата на Васил Божков и заради това от миналата година е с назначена
охрана. Тогава беше установено, че близки до Божков го следят и бяха снимали как влиза в сградата на НАП.
Кънев е работил по случаи с голям обществен и материален интерес като разследвани... 

Естонската дигитална банка Bigbank, която стъпи на българския пазар през 2021 г., стартира нов краткосрочен и
дългосрочен депозитен продукт, който осигурява годишна лихва до 2%. Лихвата на депозита е гарантирана за
целия период, като предлага различни схеми за изплащането й - в края на периода, месечно или веднъж годишно.
За да разберем повече за новия банков продукт, разговаряме с Ростислав Русин... 

Заплашваният прокурор Ангел Кънев е наблюдаващ прокурор по делото за отнемането на културните ценности на
Васил Божков, сочи справка на Lupa.bg. През 2020 г. бяха отнети от хазартния бос 6566 артефакти. Тогава той
написа във фейсбук: "Българският народ вероятно никога повече няма да види заграбените предмети. Те ще
изчезнат като ритона и никой няма да даде обяснение. Представителите на прокуратура... 

"Приех кандидатурата заради отговорните задачим които стоят пред БНБ. Най-важно е да спечеля подкрепата на
коалиционните партньори." Това заяви председателят на Продължаваме промяната Андрей Гюров в студиото на
Нова телевизия. Той коментира изказването на лидера на ИТН Слави Трифонов относно политиката на премиера
Кирил Петков спрямо Северна Македония и темата за ръководния пост в БНБ. От началото... 

Заглавие: Отнемат незаконно имущество за над 4,5 млн. лв.
Дата: 07.04.2022 15:04
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Ангел Кънев е заплашеният с убийство прокурор
Дата: 07.04.2022 14:29
Медия: Днес+

Заглавие: Първата изцяло дигитална банка, която действа на финансовия пазар в България, предлага депозит
с атрактивна лихва
Дата: 07.04.2022 14:15
Медия: Money.bg

Заглавие: Първо в Lupa.bg: Заплашваният прокурор взел антиките на Васил Божков
Дата: 07.04.2022 14:09
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Гюров: Приех кандидатурата заради отговорните задачи, които стоят пред БНБ
Дата: 07.04.2022 15:07
Медия: news 24

https://www.flashnews.bg/otnemat-nezakonno-imushtestvo-za-nad-4-5-mln-lv/
https://dnesplus.bg/krimi/angel-kanev-e-zaplasheniyat-s-ubiystvo-prokuror_1074068
https://money.bg/savings/parvata-iztsyalo-digitalna-banka-koyato-deystva-na-finansoviya-pazar-v-balgariya-predlaga-depozit-s-atraktivna-lihva.html
https://lupa.bg/news/parvo-v-lupabg-zaplashvaniyat-prokuror-vzel-antikite-na-vasil-bozhkov_171403news.html
https://news24sofia.eu/gyurov-prieh-kandidaturata-zaradi-otgovornite-zadachi-koito-stoyat-pred-bnb/
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